
 

 

 

Referat 
fra 

Dansk Kegle Forbunds Forretningsudvalgsmøde 
lørdag den 6. september 2014 

Næsbylund Kro 
********************************************************** 

 

Tilstede: 
Marita Geinitz (MG), Finn Hyldmar (FH), Henning Wang Nielsen (HN),  
Susan Møller (SM), Mogens Christensen (MC), Georg Nielsen (GN) 
John Andersen (JA), Jimmy Eriksen (JE) 
 

DAGSORDEN: 
 

1.) Økonomi 
(Skolekegler Fyn, banekontrollanter, telefonpenge, 
Procedurer for kasseren og budget 2015.) 
 

   2.) Weekendseminar i januar 
. 
   3.) Eventuelt 
    
 
 
 
ADD: 1 Økonomi 
 
Banekonsulenternes løn er fremover: 
 

Kr. 2,00 i kørselsgodtgørelse pr. km. Efter DKeF’s takst for tiden 2,00 
  Diæt er 100,00 udover 5 timer. 
  Administration/Porto er fremover kr. 2.000,00 
   

Dette forslag gælder først med virkning fra 1/1-2015. 
 

Telefonpenge til udvalgsmedlemmer 
 
Nedenstående får Administration/Porto på kr. 1.800,00 en gang om året. 
 
 Formand     
 Kasserer 
 Sekretær 

Sportsudvalg/Elite 
 Classic 
 Ungdomsudvalgsformand 
 



 

 

Nedenstående får Administration/Porto på kr. 1.000,00 en gang om året. 
 
 Spilleudvalgsformænd i unionerne 
 Facebook 
 Dommerformand 
 Kursusudvalgsformand 
 
Formanden skriver til Lyngby Husråd om tilbagebetaling af baneleje for sæsonen 
2013/2014, og fortæller at det ikke kan forekomme igen med en opkrævning på baneleje.. 
 
DKeF betaler ikke for baneleje til turneringskampe, hverken ved Bohle eller Classic. 
 
Skoleturnering i FKU betales med kr. 10.000,00 pr. skole max kr. 80.000,00. 
 
BUDGET: 
 
Oplæg til Tyskland vedr. Nationscup er at der kun stilles med 2 Herrer og 2 Damer, og der 
spilles 120 slag. 
 
Der blev udarbejdet et budget for 2015, som vil give et overskud på kr. 82.500,00 
 
Æresmedlemmer bliver indbudt med ledsager. 
 
ADD: 2 Weekendseminar i januar 
 
Videreudvikling af Visionerne, og udbredelse af visionerne. 
 
ADD 3: Evt. 
 
Der var kommet en klage/opfordring til Classicudvalget fra 8 OK, og man var enige om at 
den var berettiget. Classicudvalget burde havde udsendt en skrivelse om at de ville ændre 
i turneringen. 
 
Klage/opfordring fra 8 OK bliver returneret, da det ikke er gået kommandovejen. 
 
Referent Finn Hyldmar 
 
6/9-2014 


